
Pkt. 5 B. 

Vedr. fællesgrunden 

 

Vi har 2 forslag til den kommende generalforsamling: 

 

1. Da fællesgrunden først blev færdig i efteråret 2021, har vi endnu ikke fået afprøvet, hvor 

meget vi kommer til at bruge fællesgrunden, og derfor foreslår vi, at vi udskyder 

beslutningen om overdækning til generalforsamlingen 2023.  

 

2. Derudover vil vi gerne foreslå, at der afsættes kr. 6000 i 2022/2023, da vi bl.a. mangler 

granitskærver til et stykke på fællesgrunden, vi vil gerne male stakit mod vej og sætte skuret 

i stand til brug for byttecentral af bøger og andre sager. Desuden vil vi gerne så/plante lidt 

forskelligt på grunden.  

 

Forslag stillet af fællesgrundsgruppen. 

 

Venlig hilsen 

Hanne Eriksen/Marina Hribar 

 

 


